

Sukladno Direktivi (EU) 2023/970 o transparentnosti plaća u nastavku dajemo podatke o plaći:

Osnove i mjerila za plaću određuju se sukladno Zakonu o plaćama u državnoj službi i javnim službama (Narodne novine broj 155/23), Uredbi o nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored i koeficijentima za obračun plaće u jednim službama (Narodne novine broj 22/2024)

Plaća se sastoji od osnovne plaće (umnožak koeficijenta za obračun plaće radnog mjesta prema ugovoru o radu i osnovice za obračun plaće ) i dodataka na osnovnu plaću utvrđenih Zakonom o plaćama u državnoj i javnoj službi te ostalih primitaka u skladu sa Zakonom o plaćama u državnoj i javnim službama, općim propisom o radu te odredbama Kolektivnih ugovora.

Osnovica za plaću utvrđuje se kolektivnim ugovorom, odnosno odlukom Vlade Republike Hrvatske ako se kolektivnim ugovorom ne ugovori visina osnovice do donošenja državnog proračuna Republike Hrvatske za iduću godinu.

Osnovica za izračun plaće od 1.8.2026. godine do 30.11.2026. godine iznosi 1.025,00 eura bruto.

Koeficijent nastavnika: 2.01

Za vrijeme trajanja pripravničkog staža primjenjuje se odredba članka 15. Zakona o plaćama u državnoj službi i javnim službama (Narodne novine broj 155/23)

Ako se radni odnos zasniva s osobom koja ne ispunjava propisane uvjete za radno mjesto, utvrđeni koeficijent složenosti poslova za to radno mjesto iznosi 1.77

Koeficijent složenosti poslova povećava se sukladno stečenom zvanju te iznosi:

- Za nastavnika mentora 2.17
- Za nastavnika savjetnika 2.38
- Za nastavnika izvrasnog savjetnika 2.62

Dodatak za završen studij na poslijediplomskoj razini primjenjuje se sukladno članku 20. Zakona o plaćama u državnoj službi i javnim službama (Narodne novine broj 155/23).